
Fjære barneskole 

Referat FAU møte 4-2023/24 
 

Tid:  Tirsdag 16. april kl. 18.30 
Sted:  Personalrommet, Fjære barneskole  
Referent:  Tove Linn Tjersland 
 
Til stedet:  

 1A Ole Andreas Reiersen 

1B Aleksander Blandkjenn Engvoldsen 

2A Tove Linn Tjersland 

2B Anne Margrethe Borgen Thorsen  

3A Signe Lise Torgrimsen 

4A Eivind André Tunsberg 

4B Stine Haga Dale 

5A Karin Rosåsen  

5B Maren Helene Pedersen  

6A Jenni Sofia Dahlbâck 

6B Ida Rusånes Åkervik  

7A Martin Birkedal 

7B Berglind Fjola Smaradottir 

 
Forfall:  

3B  Ole Morten Egeland 
 

Saksliste 

Sak 21/23-24: Litt om skolen 

• Rektor går igjennom årsresultatet.  
Skolen er godt i gang med å planlegge for neste år.  

• Det er mye som skjer fram mot sommeren. Aktiviteter som Fjære talenter, Fjære 
kompani, samt 17. mai feriering og sommerfest.  

• Rektor formidler et ønske fra skolen om en ny fane nå som det også kommer en ny 
skole i 2025. Fanen skolen har i dag er veldig slitt og skjør. Rektor vil søke 
kommunen om støtte til ny fane.  

 

Sak 22/23-24: Dugnad 

• Lavo 
o Grunneier har gitt tillatelse til å sette opp ny lavo hvis det er ønskelig. Det er 

diskusjon rundt hvorvidt eksisterende lavo bør rives da den er i dårlig stand og 
kan være til fare for barn og voksene som bruker den. Lavoen er skolens 
ansvar hvis det skulle skje noe. En kyndig snekker/tømrer bør se på tilstanden 
til lavoen.  

o Det ble avgjort i møtet at FAU ser på muligheten for å bygge en ny 
lavo/gapahuk og om eventuelt snekkerlinja på Dahlske eller Sam Eide kan 
utføre dette arbeidet. Eide Sanitetsforening sin Gapahuk blir nevnt som et 
godt og brukervennlig eksempel. Eide skole bruker denne Gapahuken mye.  

o Før det evt. settes i gang en byggeprosess bør man kartlegge hva skolens 
behov i en ny gapahuk er og størrelse.   



o FAU kontakter / søker om støtte til midler fra f.eks. Sparebanken Sør, 
Sørmegleren eller andre aktuelle givere når man vet litt mer om størrelse og 
pris.  

• Uteområder 
o Feiebilen bør feie uteområdene før de males opp igjen med sykkelbane og 

spill etc.  
o Det kalles inn til ny dugnad for oppussing av skolegården.  
o Nye brikker til 5 på rad må lages. De kan være firkantete.  
o Nye terninger kjøpes inn til Yatzy.  
o Det er behov for nye nett til basketballkurvene. 3 stk.  
o Telt fra Jula eller tilsvarende kjøpes inn til 17. mai og sommerfesten. Et par 

sidevegger bør også tas med som beskyttelse for vind osv.  
 

Sak 23/23-24: Arrangement: 17. mai og sommerfest 

• 17. mai 
o Det er fortsatt behov for noen som kan ta seg av lyd på arrangementene.  
o 5. og 6. trinn er i rute med å fordele oppgaver til 17. mai.  
o Det er ønskelig at ventilasjonsanlegget er på under arrangementene da det 

kan bli veldig varmt.  
o Elever på 5. trinn lager plakater med priser. Kontaktlærere informeres.  
o Det er satt opp vakter for grilling. Det bør beregnes mer tilbehør til 

hamburgere i år.  
o 4 aktiviteter er gratis, resten koster 10,-. Aktivitetene som koster penger er: 

boksekasting, lykkehjul og luftgeværskyting.  
o FAU leverer et lass med bjørk til pynt til begge arrangementene også i år.  
o Siden 17. mai faller på en fredag og det er langhelg, er det fint å få ryddet alt 

ferdig før helgen.  
o Grill lånes av Lia idrettslag.  

 

• Sommerfest 5. juni 
o Det er opprettet en komité med 4 personer. Disse er Berglind, Jenni, Ida og 

Stine.  
o 6. trinn ordner scene til sommerfesten.  
o Oppgaver til hvert trinn er sendt ut på epost til alle FAU representanter og 

klassekontakter.  

 

Sak 24/23-24: Eventuelt 

• Renhold 
o Foreldre har reagert på at det er mye sand inne i gangene og stiller spørsmål 

til hvor ofte det vaskes på skolen og i Vikhallen.  
Rektor kan informere om at på skolen vaskes det hver dag fra kl. 6:00 og fram 
til elevene kommer. Kommunen har også ansvar for rengjøring i Vikhallen.   

• Referat KFU 
o Lederen i KFU har trukket seg. På nåværende tidspunkt er det ingen ny leder. 

På KFU møte var det mye snakk om fremtiden til Frivold skole og økonomi.  
o Det lages også nye felles regler for mobilbruk i skolene.  
o I løpet av møtene er det også snakk om hva de forskjellige FAU`ene driver på 

med.  
o Det avholdes et nytt møte i mai.  

• Sosiale medier 
o 4. trinn har tatt opp tema sosiale medier i et foreldremøte. Det er sterke 

følelser rundt tema og et sterkt behov for å snakke om. Mange foreldre er 



bekymret, og sosiale medier blir brukt av stadig yngre elever til tross for at det 
er 13. årsgrense.  

o Det er ytret et ønske om å sette dette tema mer på dagsorden og finne ut av 
hvordan man kan nå fram til foreldrene på en bedre måte.  

o Tema bør være et fast punkt på foreldremøtene fra høsten av og også helt 
ned til 1. trinn. Det kan også diskuteres om det bør være et punkt for 
gjennomgang på foreldresamtalene.  

o Hva kan gjøres for at foreldre setter felles grenser for barna og bli enige 
internt i klassene? Er møteplikt på foreldremøter løsningen hvor sosiale 
medier snakkes om eller signering av skjema hvor det samtykkes i at elever 
ikke bruker sosiale medier før de er fylt 13 år?  
Dette er viktige tema og løsninger som må tas videre til diskusjon på skolen.  

• Kasserer Berglind går av etter 7 år!!  
o Det vil bli behov for en ny kasserer fra neste år som tar over etter Berglind. En 

god løsning hadde vært om noen tok over før hun gikk av for å enklere 
informere om de ulike oppgavene.  

o Berglind har laget permer hvor det er en oversikt over lister og hva som bør 
gjøres til de ulike arrangementene.  

o Det er viktig at den nye kassereren finner sin måte å gjøre det på. Mange av 
oppgavene kasserer har påtatt seg kan delegeres til andre foreldre og internt i 
FAU. FAU vil hjelpe ny kasserer med å bli kjent med oppgavene.  

o FAU retter en stor takk til avtredende kasserer og den gode jobben hun har 
gjort.  

 


